
1 

 

  Protokół Nr XLVII /2014 

z  XLVII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 lutego  2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLVI sesji, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2014 

r., 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i 

przejętych do prowadzenia przez Gminę Stryków za rok 2013. 

 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2014 roku, 

b) przyjęcia zmian Statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ, 

c) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

d) utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Łódzki Obszar 

Metropolitalny, 
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e) zamiany nieruchomości położonych w Tymiance, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz 

Gminy Stryków nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Tymianka, 

g) zmieniającej uchwałę z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-2022, 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-2022 

j) zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków, Gminą Łódź 

i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 

autobusowej. 

 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący rady prowadzący obrady złożył wniosek o zmianę kolejności realizacji 

punktów porządku obrad tj. pkt 7 realizować jako pkt 6 i odwrotnie.  

Głosowanie wniosku: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

  

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLVI sesji, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2014 

r., 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i 

przejętych do prowadzenia przez Gminę Stryków za rok 2013. 

 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2014 roku, 

b) przyjęcia zmian Statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ, 

c) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

d) utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Łódzki Obszar 

Metropolitalny, 

e) zamiany nieruchomości położonych w Tymiance, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz 

Gminy Stryków nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Tymianka, 

g) zmieniającej uchwałę z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-2022, 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-2022 
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j) zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków, Gminą Łódź 

i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 

autobusowej. 

 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLVII  sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radna Anna Ślęzak 

2) radna Małgorzata Kiełbik 

3) radna Marzena Skwarko 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XLVI sesji, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2014 r., 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLVI  sesji podczas obrad XLVII  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLVI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

 

 Przed złożeniem sprawozdania z działalności między sesjami Burmistrz M-G Stryków 

Pan Andrzej Jankowski  wręczył nagrody za wysokie osiągnięcia sportowe dla sportowców z 

klubów sportowych działających na terenie gminy Stryków .Burmistrz złożył podziękowanie i  

gratulacje wyróżnionym sportowcom za dotychczas osiągane wyniki oraz złożył życzenia  

dalszych sukcesów w rozwoju sportowym i osobistym. Nagrody otrzymali:  

Zawodnicy  LUKS -2 Stryków: (za wysokie wyniki w ogólnopolskich zawodach – 

kolarstwo szosowe i na torze) Kamil Lamczyk, Mateusz Piątkowski ,Mateusz Kapa.  

Zawodnicy MKS Zjednoczeni Stryków ( za  I miejsce w Mistrzostwach Powiatu 

Zgierskiego w halowej piłce nożnej o puchar Starosty Zgierskiego) Wojciech Sender, 

Wojciech Majewski, Robert Kró,l Mateusz Kwiatkowski, Bartosz Kluge, Wiktor Wiśniewski 

Konrad Bełdziński, Sebastian Balcerek. 

Składając sprawozdanie z działalności między sesjami Burmistrz M-G Stryków Pan 

Andrzej Jankowski  mówił o następujących sprawach: 

 powiązaniu realizacji inwestycji gminnych ( budowa kanalizacji , budowa dróg) na 

terenie gminy Stryków z realizowanym  dużym projektem gazyfikacji do którego 

przystąpiła mazowiecka spółka gazowa  w takich miejscowościach jak Ługi- 

Dobieszków , Cesarka aż do terenów Prologis , ul. Sowińskiego w Strykowie aż do 

Smolic  i Tymianka –Lipa. Podłączeniem do sieci gazowej na terenie miasta Strykowa 

zainteresowana jest również Zgierska Spółdzielnia Mieszkaniowa. 
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 powstają koleje dwa parki przemysłowe w gminie Stryków , na terenie których będą 

realizowane kolejne inwestycje a co za tym idzie , kolejne wpływy środków 

finansowych  do budżetu gminy .W palnie zagospodarowania przestrzennego gminy 

posiadamy jeszcze tereny inwestycyjne , którymi też interesują się inwestorzy. 

 

 

Ad. 7 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji, w przygotowaniu materiałów na sesję 

oraz w  uroczystości obchodów  151 rocznicy bitwy pod Dobrą. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

zapoznała się z informacją dot. stanu bezpieczeństwa w gminie Stryków. Informację 

prezentowali : Komendant Komisariatu Policji w Strykowie oraz Dowódca Jednostki 

Ratowniczo-Gaśniczej  PSP w Strykowie. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zajmowała 

się opiniowaniem projektów uchwał oraz  zapoznała się z informacją odnośnie kalkulacji 

stawek za dostarczanie wody i odbiór nieczystości płynnych. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą 

sesję rady oraz zajmowała się propozycjami do zmian w m. p. z. p. gminy Stryków. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu  w miesiącu lutym 2014 r. zapoznała się z protokołami z kontroli 

przeprowadzonych w urzędzie oraz w jednostkach organizacyjnych gminy w roku 2013. 

Komisja stwierdziła , że przeprowadzone kontrole nie wykazały uchybień , które mogłyby 

negatywnie wpłynąć na pracę urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła jedno  posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją 

dot. dowozu uczniów do szkół na terenie gminy. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych 

do prowadzenia przez Gminę Stryków za rok 2013. 

 

Informację przedstawiła Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków i 

poinformowała m.in. , że do złożenia sprawozdania zgodnie z art. 30a ustawy z dnia 26 

stycznia 1982 r. –Karta nauczyciela w terminie do dnia 20 stycznia każdego roku, 

zobligowany jest organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego, który  

przeprowadza analizę poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na 

wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, oraz 

średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 

Organ prowadzący szkołę przedkłada również  takie sprawozdanie, regionalnej izbie 

obrachunkowej, dyrektorom szkół prowadzonych przez tę jednostkę oraz związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

Na sali obrad brak radnego Andrzeja Pożarlika. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2014 roku, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wniósł do projektu uchwały  następującą 

autopoprawkę w § 36 Programu opieki nad zwierzętami: 

Brzmienie ,,  gospodarstwem rolnym ˮ  zamienia się na brzmienie: ,, właścicielem 

gospodarstwa rolnego ˮ. 

Głosowanie nad autopoprawką: 13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

b) przyjęcia zmian Statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

d) utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Łódzki Obszar 

Metropolitalny, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  
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e) zamiany nieruchomości położonych w Tymiance, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz 

Gminy Stryków nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Tymianka, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

g) zmieniającej uchwałę z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak w imieniu mieszkańców ulic Piłsudskiego i Słonecznej 

podziękował za inwestycję jaką jest oświetlenie uliczne tego rejonu miasta i stwierdził, że na 

pewno wpłynie  to dodatnio na podniesienie bezpieczeństwa  w tym miejscu. 

Radny pytał jak rozumieć wydatek 300 tys. złotych na budowę lokalu- pomieszczenia na 

boisku sportowym, choć od lat mówiło się o budowie nowego boiska i infrastruktury przy 

nim. Czy ta budowa nowego budynku na boisku  jest warunkiem do wejścia klubu do wyższej 

klasy?  

Radny pytał czy w związku z tym wydatkiem  nie będzie inicjatywy budowy nowego boiska 

w innym miejscu , większego i z infrastrukturą? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział, że modernizacja boiska 

odbywa się na wniosek radnych i klubów sportowych i ma odzwierciedlenie w budżecie 

gminy na rok 2014. Obecne warunki w szatni, natrysków  są takie , że w każdej chwili 

Sanepid może zakazać użytkowania tego budynku. Ilość drużyn piłkarskich jest tak duża , że   
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nie będzie to boisko leżało nie użytkowane, płyta boiska  została zmodernizowana w 

odpowiedni sposób i mamy  jedną z najlepszych w IV lidze. Myślę , że w przyszłości 

będziemy planować budowę nowego obiektu.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Skarbnik Gminy Stryków Pani Barbara Walak wniosła autopoprawkę do projektu 

uchwały polegającą na poprawce w objaśnieniach do uchwały na stronie 1 w pkt 2 – jest 

2015-2022 – winno być 2015-2021  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

j) zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków, Gminą Łódź 

i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 

autobusowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak pytał dlaczego aneks do porozumienia jest bez miasta Zgierza? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział, że ten autobus nie 

wjeżdża na teren naszej gminy , ale z kolei zabezpiecza potrzeby naszych mieszkańców. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10  Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz zadał następujące pytania: 

 czy przyszło już pismo z Sanepidu w sprawie ośrodków zdrowia ? 

 czy przy ul. Wolskiej w Bratoszewicach zostanie wreszcie ustawiony kosz na śmieci – 

taka potrzeba zgłaszana jest od pół roku, 

 w imieniu Pana Adama Florczaka i sołtysa w Woli Błędowej proszę aby wyrównać 

drogę dojazdową do tej posesji , jeżeli jest taka możliwość to zrobić to z 

przyszłorocznych pieniędzy dla sołectwa a sołectwo odda w przyszłym roku, 

 kiedy będą załatane dziury w drodze przy zjeździe z drogi nr 14 w ul. Kolejową w 

Bratoszewicach? 

 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział: 

 na skutek pisma z Sanepidu już trwają remonty w ośrodkach zdrowia i uwagi zawarte 

w piśmie są brane pod uwagę 

 kosze na śmieci będą ustawiane sukcesywnie tak w mieście jak i na wsiach, 
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 droga w Woli Błędowej – musi wypowiedzieć się w tej sprawie rada sołecka na co 

przeznaczy swoje środki finansowe , jeżeli uzna , że jest to pilna potrzeba to będziemy 

robić, natomiast w tym roku z remontów bieżących wyrównamy drogę, 

 nierówności na ul. Kolejowej w Bratoszewicach są na drodze powiatowej i to do 

powiatu należy utrzymanie drogi, my ze swej strony zrobimy tylko kosmetykę tego 

skrzyżowania . 

Radny Teodor Kołodziejczyk pytał:  

 jak wygląda sprawa zameldowani na danym terenie , kiedyś był obowiązek 

zameldowania w ciągu 24 godzin od przybycia ,czy jest ten  obowiązek, bo w tej 

chwili nic nie wiemy o sąsiadach, którzy mieszkają a tak naprawdę są anonimowi. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła: 

obowiązek meldunkowy nadal istnieje, ale to jak nazywa się sąsiad– takich informacji się nie 

udziela. Każda nieruchomość powinna być oznakowana numerem – tak stanowią  przepisy, a 

jak się kto nazywa to można poprosić sołtysa i przekaże , bo nie ma innej możliwości. 

Oczywiście trzeba mieć uzasadnioną potrzebę uzyskania takiej informacji albo interes 

prawny.   

Radny Bogdan Walczak pytał: 

 czy są postępy w sprawie placu przy  ul. Targowej visa vis targowiska , miejsce o 

które już wcześniej pytałem w sprawie budowy bloku TBS? 

 czy jest już opracowany projekt- plan zagospodarowania obrzeży zalewu? 

Na skutek zgłoszenia dwóch młodych mieszkanek Strykowa przekazuję Panu Burmistrzowi  

następującą informację: obie panie szukają pracy w Strykowie, mają nienaganną opinię. 

Powstaje wiele zakładów , sklepów m.in. otwiera się za chwilę Rossman, ale niestety pracy 

nie ma .Obsada w Rossmanie jest już zapewniona pracownikami z zewnątrz a nie z naszej 

gminy. Panie rozczarowane są tym , że fundujemy dojazdy, dokładamy się do dojazdów żeby 

ludzie dojeżdżali nawet z Aleksandrowa do magazynów, samochody rozjeżdżają nam drogi, a 

o pracę bardzo trudno. Nie wiedziałem co mam odpowiedzieć  tym ludziom więc przekazuję 

sprawę Panu. Czy mam kierować do Pana takich ludzi? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział: 

 sprawa placu przy ul. Targowej – najlepszym rozwiązaniem jest wystawienie tego 

terenu na przetarg , sprzedaż temu kto da więcej i zajmie się budownictwem 

wielorodzinnym. 

 jeśli chodzi o plan zagospodarowania przestrzennego , to co zamierzamy realizować , 

omawialiśmy już na komisji wstępnie tymi planami, które wejdą do realizacji, na 

najbliższym posiedzeniu wprowadzimy plany szczegółowe. 

 temat zatrudnienia – nie stosujemy żadnych ulg dla firm , więc trudno podmiot 

prywatny zmusić do zatrudniania naszych mieszkańców, natomiast przy różnej okazji 

spotkań z firmami mówimy o tym , że oczekujemy zatrudniania naszych 

mieszkańców. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał czy będzie podwyżka dla pracowników administracyjnych 

szkół?   

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział: 

Przed chwilą głosował radny nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie i tam to jest zawarte. 

Będą podwyżki. 

 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Henryka Gawrysiak sołtys wsi Osse mówiła: 
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wracam do sprawy meldunkowej. Na moim terenie zdarzyła się taka  sytuacja : przyszła do 

mnie mieszkanka i prosiła abym poświadczyła jej , że mieszka w mojej miejscowości, 

ponieważ takie poświadczenie potrzebne jest dla dziecka do szkoły. Nie jest meldowana w 

mojej miejscowości. Sama napisała oświadczenie a ja jej potwierdziłam , że faktycznie 

mieszka w Osse. Jak powinnam się w takiej sytuacji zachować? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła: 

instytucja zameldowania  jest przyjmowana do różnych celów według różnych przepisów. 

Nie zawsze z kodeksem cywilnym , gdzie podstawą  jest zameldowanie. Jeżeli znane są fakty, 

że ktoś zamieszkuje, przebywa to możemy poświadczyć. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła o tym , że  we wsi Rokitnica często 

pojawiają się patrole policji w celach kontroli kierowców, najczęściej rowerzystów. Rolnicy 

w tej wsi mają swoje pola za obwodnicą. Jak nasilą się te kontrole to rolnicy nie obsieją 

wiosną swoich pól ,ponieważ mają nieubezpieczone ciągniki i będą bali się nimi wyjeżdżać 

na drogi.  

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  mówił: 

sami mieszkańcy zgłaszają potrzebę kontroli , a były również przypadki , że mieszkańcy wsi 

skarżyli się na nieobecność policji. A musimy być przygotowani na to , że tych kontroli na 

trzeźwość kierowców będzie jeszcze więcej. Jeżeli chodzi o ubezpieczenie pojazdów 

rolniczych to podstawowe ubezpieczenie jest obowiązkowe. 

Radny Andrzej Pożarlik wnioskował o spójne oznakowanie skrzyżowania w Strykowie ul. 

Krótka – Ogrodowa tj. Ustawić znak ,,ustąp pierwszeństwa przejazdu ˮ na ul. Krótkiej przy 

skrzyżowaniu z ul. Ogrodową w Strykowie  . 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił: 

w związku z tym , że Pan Śliwkiewicz mówił o podwyżce dla pracowników 

administracyjnych w szkołach, chciałem wnieść taką uwagę , że pracownik administracyjny w 

szkole w Koźlu nie robi nic , od jesieni są nie pograbione liście wzdłuż  płotu, boisko brudne- 

nie ruszone, krąg na boisku jest pełen śmieci, obok kręgu kupka piasku, worki po cemencie 

leżą pół roku. Takiego bałaganu nie było od lat, a ja tam codziennie  jeżdżę , może spotkałem 

go  razu na pół roku. On się zamyka w kotłowni, kupuje paczkę papierosów i kupuje tabletki 

na ból głowy bo nie ma tam wietrzenia i go boli głowa. Niech on się weźmie do roboty  i 

powietrzy się po terenie. A on pokazuje się na terenie jak jest jakaś impreza w szkole to 

zbiera papierki i udaje , że coś robi albo jak przyjeżdża jakiś redaktor czy ktoś z gminy. Tak 

nie może być , żeby człowiek , który ma płacone i to nie małe pieniądze nic nie robił a  o 

podwyżki się dla nich występuje. On ma kotłownie automatyczną gdzie zarzuci opał raz na 

tydzień. Jest komisja edukacji może by się przejechała i zobaczyła jak to wygląda , tam jest 

nic nie robione, tam leżą gałęzie. Jest piękna wiosna niech on się weźmie za robotę. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  mówił: 

oczywiście sprawdzimy to i poprosimy o informację dyrektora w tym temacie. 

Pani Janina Stańczyk przewodnicząca Zarządu osiedla Centrum mówiła: 

posesje na terenie Strykowa – może połowa ma numery reszta nie ma oznakowania, 

pozmieniały się nazwiska, coś trzeba z tym zrobić bo trudno jest trafić pod dany adres. 

Druga sprawa: podatek od psów – czy obowiązuje, czy będzie obowiązywał , mówię o tym 

dlatego , że w niektórych gospodarstwach domowych są po cztery psy, rozumiem jednego 

trzymać .Gdyby był podatek od psów , to ktoś zastanowiłby się czy będzie je trzymał… 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział: 

jeśli chodzi o numerację to postaramy się przeprowadzić  kontrolę w tym zakresie  , choć to 

jest obowiązek posiadacza posesji aby ją oznakować numerem. 

Natomiast nie ma u nas w budżecie takiej pozycji jak podatek od psów. Trudno jest 

egzekwować taki podatek szczególnie w terenach rolnych. Jeśli chodzi o spółdzielnię 
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mieszkaniową to  zarząd spółdzielni może podjąć uchwałę dotyczącą tego ile można trzymać 

w jednym gospodarstwie domowym psów. 

Natomiast jeżeli rada uzna , że w przyszłym roku wprowadzamy taki podatek to będziemy o 

tym dyskutować. 

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi zwrócił się z prośbą o zasypanie dziur i wyrównanie 

drogi  Cesarka- Ługi.  

Sołtys pytał: 

 czy są jakieś środki prawne aby zmusić właściciela opuszczonej, zaniedbanej , 

rozwalającej się posesji do jej rozebrania i uprzątnięcia terenu? 

 dlaczego w naszej gminie nie możemy wydać środków sołeckich np. na wapno czy 

cement  jak również na wycieczkę do teatru,  a winnych gminach np. w Nowosolnej 

można. 

 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział: 

Pierwsza sprawę wyrównania drogi przyjmuję jako wniosek do wykonania , druga sprawa 

dotycząca tych posesji , na których dzieje się źle pod kątem braku remontów , czy 

opuszczenia ich  jest droga prawna  a mianowicie nadzór budowlany , mamy też takie miejsce 

w Strykowie. Wystąpiliśmy do sądu o ustanowienie kuratora dla tej posesji wobec braku 

możliwości uregulowania stanu prawnego aby móc podjąć jakiekolwiek działania w kierunku 

rozebrania zabudowań. 

Proszę złożyć wniosek , abyśmy wiedzieli o którą nieruchomość chodzi. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków udzieliła następującej odpowiedzi i 

stwierdziła , że jest to błędna interpretacja sołtysa finansowania wydatków w ramach 

funduszu sołeckiego. Nikt nie powiedział, że nie można zakupić cementu na wykonanie  

remontu bądź naprawy czegokolwiek. Większość sołectw kieruje środki na remonty w 

ramach funduszu sołeckiego. Natomiast jeśli chodzi o organizowanie wyjazdów to musimy 

mieć na uwadze to , że gospodarujemy środkami publicznymi i środki te możemy kierować 

tylko i wyłącznie na finansowanie kosztów dotyczących zaspokajania zbiorowych potrzeb 

społeczności lokalnej. Jak rozumiem jeśli byłby zorganizowany wyjazd na pewno w 100% 

mieszkańcy danego sołectwa  nie wezmą w nim udziału. A po drugie nie jest to zadanie 

gminy w związku z czym brak jest podstaw prawnych do finansowania takiego wydatku. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  mówił, że taka możliwość finansowania 

wyjazdów istnieje poprzez różnego rodzaju stowarzyszenia , które również działają na 

naszym terenie. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy będą robione przez gminę nasadzenia na skwerkach np. 

przy ul. Krótkiej , Ogrodowej, Mickiewicza. 

Radny zwrócił się z prośbą aby wyegzekwować od wykonawcy drogi przy Prologisie aby 

sprzątała drogę  Nr 14 z nawiezionego błota. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski   odpowiedział , że mamy projekt 

urządzenia zieleni na terenie miasta i gminy  i będziemy go sukcesywnie realizować. 

Za utrzymanie czystości na drodze krajowej Nr 14 odpowiada Generalna Dyrekcja Dróg, ale 

zwrócimy uwagę wykonawcy. 

Radna Marzena Skwarko mówiła o sprawie wjazdu TIR –ów do centrum miejscowości 

Smolice i jeszcze dalej do Swędowa. Często samochody te nie mogąc zawrócić cofają aż do 

drogi nr 14. Takie manewry dużych , ciężarowych samochodów stwarzają zagrożenie na 

drodze. O takiej sytuacji powiadomiła ją mieszkanka Smolic, która jechała za takim 

cofającym samochodem. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił: 

Już podjąłem ten temat i okazało się , że dyspozytorzy kierowcom przekazują konkretną mapę 

ale jak kierowca nie potrafi czytać mapy to wjeżdża do centrum Smolic a nie zjeżdża w 

kierunku magazynów, stąd te nieporozumienia. 
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Radny Bogdan Walczak mówił, że trzy dni temu kolejny raz  prosił Pana Kendrę  z 

Inspekcji Transportu Drogowego o interwencję na ul. Brzezińskiej i Targowej – była 

natychmiastowa, za co składam podziękowanie , bo został o przekierowany samochód 

inspekcji w celach prowadzenia kontroli drogowej. Radny podał następujący telefon 

kontaktowy do Pana Kendry: 42-656 85 94. 

Radny Włodzimierz Grochocki zgłosił następujące wnioski: 

 uprzątnąć rów  i ustawić kosz uliczny na śmieci  na ul. Kolejowej 25-27  

 zwiększyć ilość koszy ulicznych na terenie miasta m.in. na ul. Grunwaldzkiej , 

Kolejowej , w okolicach dworca kolejowego, 

 ul. Podlipie – zmobilizować służby do uprzątnięcia ulicy z zanieczyszczeń 

powstających w trakcie rozbudowy  firmy Lek. 

Radny Sławomir Źródło mówił: 

odnośnie wjazdu tirów do centrum Smolic- sposób oznakowania centrów  logistycznych 

stwarza wiele problemów i pozostawia wiele do życzenia, nie pomagają nawet wszelkiego 

rodzaju nawigacje, które posiadają kierowcy, bo ci co  nie mają doświadczenia i tak  jadą 

bezpośrednio do Smolic. Niektórym udaje się zawrócić przy sklepie natomiast są tacy co tego 

nie potrafią  i robią wtedy różne dziwne  manewry, o których mówiła wcześniej koleżanka. 

Jest to droga powiatowa więc gmina nie może ustawiać znaków , ale w Sosnowcu jest 

ustawiony znak informujący  , że ta droga nie prowadzi do żadnego centrum logistycznego… 

może to pomoże. Ustawienie bramek wysokościowych też nie sprawdzi się ponieważ jeżeli 

ktoś prowadzi np. działalność gospodarczą  to  potrzebuje wjechać czasem dużym 

samochodem. 

Radny Łukasz Orłowski  pytał kiedy będą równane drogi gruntowe  m.in. ta prowadząca do 

posesji nr 72 w Woli Błędowej? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił, że już rozpoczęliśmy prace 

utrzymaniowe na drogach i sukcesywnie będą one kontynuowane. 

Radny Bogdan Walczak nawiązał do wcześniejszych wypowiedzi w sprawie oznakowania 

centrów logistycznych gdzie nie mogą trafić kierowcy i powiedział, że to firmy same podają 

czasami sprzeczne adresy  i wprowadzają w błąd np. Hotel 500- Stryków- Smolice – ul. 

Warszawska. Jak trafić jeżeli ktoś nie zna  terenu? Może zmienić obszar administracyjny, 

niech to będzie albo Stryków albo Smolice. 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec mówił o tym , że ogólnopolski system 

kodów pocztowych  a dane w dowodzie osobistym odnośnie miejsca zamieszkania są różne: 

np. kod pocztowy dla miejscowości Stryków to 95-010 , natomiast w dowodzie osobistym 

kod 95-010 odnosi się do konkretnego miejsca zamieszkania np. Sosnowiec. Dane z dowodu 

osobistego spisywane są przy różnego rodzaju sprawach np. zawieranie umów w bankach , w 

szpitalu przy sporządzaniu karty informacyjnej. Są systemy, które nie chcą przyjąć takich 

danych z dowodu i wtedy stwarzają się problemy. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił: 

Dane , które pojawiają się w dowodzie osobistym podlegają ogólnokrajowemu systemowi, 

ważny do identyfikacji danej osoby jest Nr PESEL . 

Pan Jarosław Włodarczyk sołtys wsi Wola Błędowa mówił: 

 mieszkańcy wsi Wola Błędowa ( górki) proszą o naprawę drogi wzdłuż torów 

kolejowych, 

 firma Bunte zobowiązała się , że naprawi drogę do pola golfowego w Woli Błędowej 

– do tej pory nie jest to zrobione, 

 przekazuję podziękowania od Pana Walczaka, Florczaka , Pani Adamiak i Pani 

Bartczak z Woli Błędowej za naprawę drogi i proszę jeżeli będzie taka możliwość aby 

dowieźć kruszywa i utwardzić  jeszcze te drogi.   
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Ad. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków radna Marzena Skwarko odczytała 

protokół Komisji i poinformowała, że Komisja  przyjęła  na XLVII sesji w dniu 27 lutego   

2014 r.  następujący wniosek: 

1. Ustawić znak ,,ustąp pierwszeństwa przejazdu ˮ na ul. Krótkiej przy 

skrzyżowaniu z ul. Ogrodową w Strykowie  . 

 

Głosowanie: 12 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

Dwóch radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 13 Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.45 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z.Kubiak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica 

 

 

 

 


